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معاونعملیاتسازمانامدادونجات
جمعیتهلالاحمرخبرداد؛

 تلاش برای کاهش پیامدهای روانی ناشی 
از سوانح در جمعیت هلال احمر فارس

معاونعلومپزشکیدانشگاهآزاد:
 بیمارستان دانشگاه آزاد کازرون سال 97 

به بهره برداری می رسد

هاشمی در بازدید از ایستگاه بازار وکیل که عملیات اجرایی آن برای اولین بار در شیراز به صورت زیرزمینی 
اجرا شده است، نحوه اجرای پروژه ایستگاه بازار وکیل و روند پیشرفت آن را بسیار خوب و مناسب ارزیابی 
کرده و اظهار داشت: اجرای ایستگاه متروی بازار وکیل با دهانه ۲۴ متری و به صورت زیرزمینی یک رکورد 

در کشور محسوب می شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان قطار شهری شیراز، رئیس شورای اسلامی کلان شهر 
تهران افزود: کار مترو سازی در کشورمان روزبه روز بومی تر می شود و خوشبختانه فقط در بخش اندکی از 

تأمین تجهیزات متکی به واردات هستیم.
وی در همین رهگذر تربیت مدیران و کارشناسان خبره و موفق در عرصه مترو سازی را از دستاوردهای مهم 
این حوزه برشمرد و خاطرنشان کرد: مدیران موفق حال و سابق و کارشناسان بسیار خوبی در این زمینه تربیت 

 شده اند که توانسته اند با جسارت ساخت پروژه بزرگ متروی شیراز را بر عهده بگیرند.
محسن هاشمی در بخش دیگری از سخنان خود بابیان اینکه مترو پدیده ای شبکه ای است تصریح کرد: اگر 
پدیده مترو به صورت شبکه ای راه اندازی نگردد و تنها به یک خط بسنده شود نمی توان از ظرفیت نهایی مترو 

در بحث جابه جائی مسافر و درنهایت تأثیر بر ترافیک شهر استفاده کرد.
وی در پایان با تأکید بر فرمایش مقام معظم رهبری مبنی بر اقتصاد مقاومتی افزود: هم اکنون بیش از ۸۰ درصد 
عملیات ساخت مترو در کشور بومی سازی شده است و در چنین شرایطی ضرورت حمایت از کلان شهرها 

بیش ازپیش احساس می شود.
هاشمی تأکید کرد لازم است دولت و مجلس از ساخت مترو در کلان شهرها حمایت ویژه ای داشته باشند. 
گفتنی است در این بازدید روسا و اعضای شورای اسلامی ۸ کلان شهر تهران، مشهد، اصفهان، تبریز، اهواز، 

کرج، قم و شیراز حضور داشتند.

تحول  طرح  ابلاغ  گفت:  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  آموزشی  معاون 
سلامت منشأ خدمات بسیاری در حوزه آموزش علوم پزشکی، با تشکیل 

کارگروه ها است.
از »وب دا« در شیراز مصباح شمس  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
آموزش  حوزه  در  بسیاری  خدمات  منشأ  را  سلامت  تحول  طرح  ابلاغ 
راستا،  افزود: در همین  و  دانست  با تشکیل کارگروه ها  علوم پزشکی، 
برنامه ها  این  اجرای  و  تدوین شده  دانشکده ها  برای  عملیاتی  برنامه های 

ادامه دارد.
او بر بحث کلان نگری در حوزه های آموزشی تأکید و اضافه کرد: در 
کلان منطقه پنج کشوری، باید تلاش کنیم تا بحث کلان نگری را زنده 
کلان  در  انجام شده  تعهدات  اساس  بر  تا  کنیم  کمک  باید  همه  کنیم؛ 

منطقه، فعالیت داشته باشیم.
معاون آموزشی یکی از اولویت های طرح تحول که دانشگاه علوم پزشکی 
به اجرای آن است را حرکت به سمت دانشگاه های  نیز موظف  شیراز 
نسل سوم برشمرد و تأکید کرد: باید علاوه بر آموزش و پژوهش، به 

موضوع بازار کار نیز توجه شود؛ رسالت دانشگاه های نسل سوم حرکت 
به سمت کارآفرینی و ارتباط با صنعت است، دانشگاهی پیشرفت می کند 

که کارآفرین و دانش بنیان باشد.
شمس بیان کرد: در دانشگاه باید علاوه بر آموزش و پژوهش، کارآفرینی 
و نوآوری کنیم؛ باید بتوانیم افق های نوین را ببینیم و کارهایی انجام دهیم 
که یا دیگران انجام نداده اند یا توان انجام آن را نداشته اند؛ این کار باید 
در دانشگاه نهادینه شود، باید در مطالب درسی به سمتی برویم که بتوانیم 

کارآفرینی را به دانشجویان ارائه دهیم.
بین المللی سازی آموزش بر اساس برنامه ششم توسعه

مواردی  از  یکی  خارجی  دانشجویان  آموزش  و  جذب  کرد:  اضافه  او 
است که باید فرهنگ آن نهادینه  شده و بر روی آن سرمایه گذاری شود، 
بین المللی سازی بر اساس برنامه ششم توسعه اجرا شود؛ جذب دانشجویان 
خارجی ظرافت های خاصی دارد که می تواند علاوه بر درآمدزایی برای 

دانشگاه، باعث گسترش ارتباطات بین المللی دانشگاه و اساتید شود.
معاون آموزشی دانشگاه، با اشاره به اینکه دانشگاه علوم پزشکی شیراز از 

دانشگاه های برتر کشور است، افزود: در حال حاضر سه هزار دانشجوی 
به سمت کیفی  باید  فعال هستند؛  دانشگاه در حوزه تحصیلات تکمیلی 
در  ظرفیت  کاهش  و  کیفیت  ارتقای  برداریم؛  گام  آموزش  سازی 
به آنها  باید  از دیگر مسائلی است که  ندارند،  بازار کار  رشته هایی که 

توجه کنیم.
تلاش دانشگاه علوم پزشکی شیراز بر توسعه ظرفیت آموزش مجازی

شمس در ادامه با اشاره به اینکه بحث آموزش مجازی یکی از بسته های 
و  داریم  درسی  محتوای   300 زمینه  این  در  گفت:  است،  تحول  طرح 
هدف این است که سی درصد ظرفیت های آموزشی را به سمت آموزش 

مجازی ببریم.
پرداختی  عادلانه  توزیع  برای  تلاش  مشاور،  استاد  بحث  به  توجه  او 
از  بازدید  آموزشی،  برنامه های  در  بازنگری  حق التدریس،  اساتید  به 
و  دانشکده ها  مسئولان  حضور  بدون  دانشجویان  با  دیدار  دانشکده ها، 
شفاف سازی در مسائل مختلف حوزه آموزش را از مهم ترین اقدامات و 

اهداف معاونت آموزشی دانشگاه عنوان کرد.

بازدید رئیس شورای اسلامی کلان شهر تهران از پروژه قطار شهری شیراز

طرح تحول سلامت؛ منشأ تحول در آموزش علوم پزشکی

درهشتمینالمپیاددانشجویاندانشگاهپیامنورصورتگرفت؛
18 مدال رنگارنگ دستاورد دانشجویان پیام نور فارس از المپیاد کشوری

د ر هشتمین المپیاد دانشجویان دانشگاه پیام نور که به میزبانی شهرستان آبادان در استان خوزستان برگزار شد، ورزشکاران استان فارس خوش درخشیدند. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه پیام نور فارس، محسن کریمی مدیر تربیت بدنی دانشگاه پیام نور فارس گفت: در پایان این 
رقابت ها که با حضور بیش از ۱۰۰ ورزشکار و در سطح بالایی برگزار شد، تیم های تهران با ۳۲ امتیاز، خوزستان و فارس با 28 امتیاز مقام های اول تا 
سوم را به خود اختصاص دادند. کریمی افزود: ورزشکاران فارس، موفق به کسب 1 طلا، 2 نقره، 2 برنز و درمجموع سوم تیمی در بخش کاراته شدند. 
همچنین در رشته تکواندو،1 طلا، 3 برنز و درمجموع سوم تیمی، نتیجه ارزشمند دانشجویان پیام نور شهرهای فارس بود. در کشتی فرنگی 2 طلا و در 
رشته دومیدانی 2 نقره 1 برنز کسب شد. وی اضافه کرد: در رشته بدمینتون نیز دانشجویان پیام نور فارس موفق به کسب 2 مدال برنز دوبل و درمجموع 
سوم تیمی شدند. مدیر تربیت بدنی دانشگاه پیام نور استان فارس گفت: در رشته تنیس روی میز 2 مدال برنز و سوم تیمی به دست آمد که درمجموع کل 
مسابقات 4 طلا، 4 نقره، 10 برنز انفرادی و 4 جام سوم تیمی به دست آمد که درمجموع امتیازات تمامی استان ها جام سوم المپیاد به فارس تعلق گرفت.

برای  تلاش  از  هلال احمر  جمعیت  نجات  و  امداد  سازمان  عملیات  معاون 
کاهش پیامدهای روانی ناشی از سوانح در جمعیت هلال احمر فارس خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی جمعیت هلال احمر استان 
آئین  در  هلال احمر  جمعیت  نجات  و  امداد  سازمان  عملیات  معاون  فارس 
افتتاحیه همایش نخستین سمپوزیوم ملی تاب آوری روان شناختی در حوادث 
برای  حادثه دیده  فرد  بر  علاوه  تلخ  حوادث  وقوع  تحمل  گفت:  بلایا  و 

امدادگران نیز دشوار است.
شاهین فتحی ادامه داد: کشور ما در حوزه وقوع حوادث غیرمترقبه در شمار 
خود  به  را  بالایی  جاده ای  حوادث  که  دارد  قرار  جهان  کشورهای  اولین 

اختصاص داده است.
وقوع حوادث رخ  پی  در  روانی که  نامطلوب  پیامدهای  بر  تأکید  با  فتحی 
ارائه  به   2030 سال  تا  جهان  پیش بینی ها،  اساس  بر  کرد:  اظهار  می دهد، 
خدمات روان شناختی مؤثرتری نیاز دارد و بر اساس آمار کشور ما اختلالات 
روانی از سال 78 تا 93 سیر صعودی فراوانی داشته است که نیاز به برگزاری 

برنامه ها و همایش های آموزشی در این حوزه را چند برابر می کند.
وی تأثیرات نامطلوب حوادث بر امدادگران را جدی خواند و گفت: حضور 
در یک حادثه تلخ برای امدادرسانی می تواند افسردگی، آشفتگی، تغییر در 
روابط اجتماعی و... را برای امدادگر در پی داشته باشد که زنگ خطری برای 

خانواده این افراد و جامعه نیز محسوب می شود.

امام جمعه کازرون در خطبه های نماز جمعه این شهر از برخی سایت ها و افراد 
در دامن زدن به شایعه درباره مسائل این شهرستان انتقاد کرد و گفت: عده ای 
با طرح موضوع ها و شایعه های جدید به دنبال اختلاف افکنی در این شهرستان 

هستند، موضوعی که خواهان پایان یافتن آن هستیم.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام محمد خرسند افزود: هنوز مباحث مربوط به 
طرح تقسیمات کشوری به پایان نرسیده است، عده ای ادعای کاهش ارتفاع 

تاج سد نرگسی را مطرح می کنند. 
امام جمعه کازرون گفت: در این رابطه با مسئولان شرکت آب منطقه ای استان 
فارس صحبت کردم، آنها گفتند بحث کاهش تاج سد نرگسی صحت ندارد.

وی ادامه داد: نباید اجازه بدهیم به این شایعات دامن زده شود، باید فضای شهر 
آرام باشد تا بتوان در مسیر پیشرفت و توسعه حرکت کرد. 

سد  ارتفاع  کاهش  موضوع  اگر  که  داد  اطمینان  کازرون  مردم  به  خرسند 
کازرون مطرح باشد به مسئولان تذکر خواهد داد. 

امام جمعه کازرون همچنین با اشاره به سفر اخیر استاندار فارس به کازرون 
نگذشته  کازرون  به  فارس  استاندار  سفر  از  بیشتر  روزی  چند  هنوز  گفت: 
در  مطرح  شده  مباحث  و  نتایج  درباره  زودهنگام  قضاوت  عده ای  که  است 
این سفر می کنند و به اختلافات دامن می زنند، آن  هم با استناد به مباحثی که 

نادرست است. 
شهرستان  این  مردم  به  کازرون  شهرستان  به  اخیر  سفر  در  فارس  استاندار 
با  جدید  شهرستان  تشکیل  و  شهرستان  این  تفکیک  طرح  که  داد  اطمینان 

عنوان کوه چنار با هدف تأمین نظر مردم این شهر از دولت برگشت داده  شده 
است تا اصلاح شود. 

اسماعیل تبادار روز پنجشنبه 13 اردیبهشت ماه جاری در جمع مردم کازرون 
در مصلا نماز جمعه این شهر افزود: در هفته های گذشته، همه مطالبات مردم 

کازرون را شنیدیم و پیگیر تحقق آنها بودیم. 
سید  امامزاده  همچون  مناطقی  تصورات،  برخی  برخلاف  کرد:  اظهار  وی 
حسین)ع( و آثار تاریخی بیشابور از ابتدا در طرح تقسیمات کشوری جدید 
در محدوده شهرستان کازرون بود و برنامه ای برای جدایی این مناطق از این 
شهرستان نبوده است. استاندار فارس گفت: با توجه به خواسته مردم کازرون 
تفکیک  شهرستان، طرح  این  از  انارستان  و  برم  نشدن دشت  جدا  زمینه  در 

شهرستان برای انجام اصلاحات موردنظر مردم بازگشت داده شد. 
اختلاف های سیاسی را کنار بگذاریم

امام جمعه کازرون با اشاره به اقدام آمریکا در خروج از برجام گفت: این اقدام 
واشنگتن را به فال نیک می گیریم چراکه باری دیگر نشان داد سخن مسئولان 

عالی نظام درباره بی اعتمادی به آمریکا منطقی و درست بوده است. 
و  بگذاریم  کنار  را  سیاسی  اختلاف های  باید  در شرایط کنونی،  وی گفت: 
یک صدا به تبعیت از مقام معظم رهبری حرکت و از موضع قدرت با دشمن 

صحبت کنیم. 
با  اردیبهشت ماه   18 سه شنبه  شامگاه  آمریکا  رئیس جمهوری  ترامپ  دونالد 
این  اعلام کرد  هسته ای،  توافق  و  ایران  علیه  بی اساس خود  اتهامات  تکرار 

کشور دیگر در برجام نخواهد ماند. 
و  فارس  استان  در  ولی فقیه  نماینده  درگذشت  تسلیت  با  همچنین  خرسند 
اسدالله  بر 20 ساله مرحوم آیت الله  افزون  فعالیت  به سابقه  امام جمعه شیراز، 
ایمانی به عنوان امام جمعه کازرون اشاره کرد و گفت: وی خدمات خوبی در 
استقرار مراکز علمی و دانشگاهی، توسعه راه های  بهداشت و درمان،  بخش 
و  برادران  علمیه  حوزه  جدید  بنای  و  علمیه  حوزه  احیای  ارتباطی،  اصلی 
خواهران و بسیاری از مسائل عمرانی شهرستان کازرون در مدت تصدی این 

مسئولیت از خود به یادگار گذاشت.
سال  در  مسئولیت  این  تصدی  آغاز  از  قبل  شیراز  امام جمعه  ایمانی  آیت الله 
1387، مسئولیت نمایندگی ولی فقیه در استان بوشهر و امام جمعه این شهر را 

بر عهده داشت و پیش از آن امام جمعه کازرون بود.

معاون علوم پزشکی دانشگاه آزاد اسلامی گفت: ایجاد صندوق خیریه امام 
علی)ع( از سوی خیران  سلامت استان فارس می تواند گره گشا و جوابگوی 

مشکلات مالی  بیمارستان امام علی)ع(  واحد کازرون باشد.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری آنا، دکتر محسن  نفر در بازدید از بیمارستان 
امام علی)ع( دانشگاه آزاد اسلامی واحد کازرون با توجه به هزینه بیش از 
کرد:  اظهار  بیمارستان  این  ساخت  برای  آزاد  دانشگاه  تومانی  میلیارد   50
از سوی دانشگاه آزاد تجهیز و راه اندازی  امام علی)ع( کازرون  بیمارستان 
خواهد شد و برای تسریع در راه اندازی و تأمین هزینه های نگهداری و ارائه 
خدمات درمانی نیازمند کمک های ارزشمند خیرین حوزه سلامت در سطح 

شهرستان و استان است.
از طریق  معاون علوم پزشکی دانشگاه آزاد اسلامی گفت: خیرین سلامت 
راه اندازی صندوق خیریه امام علی)ع( کمک های نقدی خود را برای تأمین 
در  و  واریز  شد  خواهد  معرفی  که  به حسابی  بیمارستان  جاری  هزینه های 

راستای غنی کردن آن صندوق تلاش کنند.
بودجه  هیچ  از  خود  هزینه های  تأمین  برای  آزاد  دانشگاه  اینکه  بابیان  وی 
دولتی برخوردار نیست، افزود: با توجه به بالا بودن هزینه های درمان و حوزه 
از منابع شهریه دانشجویی این هزینه ها را  سلامت در کشور نمی توان تنها 

تأمین کرد.
نفر گفت: بیش از 40 درصد از جامع پرستاری و پزشکی کشور در دانشگاه 
سطح  ارتقا  در  آموزشی  بیمارستان های  راه اندازی  و  می کنند  تحصیل  آزاد 
علمی، آموزشی دانشجویان و فارغ التحصیلان گروه پزشکی و پیراپزشکی. 

دانشگاه آزاد نقش مؤثری بر عهده دارد.
وی افزود: هدف فقط توسعه و گسترش فضا مدنظر نیست، بلکه نگاه ما نگاه 

همه جانبه و کیفی به رشته های علوم پزشکی دانشگاه آزاد اسلامی است.
بدهی های  کرد:  اظهار  نیز  فارس  استان  آزاد  دانشگاه  هیئت امنای  رئیس 
از موانع اصلی در راه اندازی  بانک ملی یکی  به  بانکی دانشگاه آزاد  معوقه 
برای  باید  بانکی  بدهی  مشکل  رفع  از  بعد  و  است  علی)ع(  امام  بیمارستان 
تجهیز بیمارستان و هزینه های نگهداری آن تلاش کرد چراکه بیمارستان امام 
علی)ع( به عنوان یک بیمارستان آموزشی و درمانی است و سودآور نیست و 

باید در مدیریت آن دقت کرد.
و  مالی  موانع  رفع  برای  متعدد  جلسات  برگزاری  از  پیش قدم  کاوه  دکتر 
با مسئولان علوم پزشکی استان فارس و  امام علی)ع(  بیمارستان  راه اندازی 

مدیران بانک ملی خبر داد.
رئیس دانشگاه آزاد کازرون هم با توجه بر ضرورت تسریع در راه اندازی 
بیمارستان امام علی)ع( اظهار کرد: شهر کازرون اکنون به لحاظ تعداد تخت 
بیمارستانی با مشکل روبه رو است و راه اندازی این بیمارستان یک خواست 

عمومی است.

نیاز  رفع  بیمارستان  این  ساخت  از  هدف  اینکه  بابیان  الوانی  جمال  دکتر 
بوده  کازرون  واحد  پیراپزشکی  و  پزشکی  رشته های  دانشجویان  آموزشی 
از خدمات  استفاده  بر  امام علی)ع( علاوه  بیمارستان آموزشی  است گفت: 
است  شده  احداث   آموزشی  استفاده های  و  بهره گیری  هدف  با  درمانی 
آموزشی  خدمات  از  دغدغه  بدون  می توانند  دانشجویان  آن  راه اندازی  با 

بیمارستان های استان بهره مند شوند.
رئیس دانشگاه آزاد واحد کازرون افزود: برای احداث این بیمارستان مبلغ ۷ 
میلیارد تومان تسهیلات از بانک ملی دریافت شده و در این مدت این مبلغ با 
احتساب سود و جریمه دیرکرد به مبلغ ۲۷ میلیارد تومان افزایش یافته است و 

نیز مبلغ ۷ میلیارد تومان  هم به پیمانکار مربوطه بدهی دارد.
یکی از خیرین حاضر در جلسه با قدردانی از تلاش ستودنی دانشگاه آزاد در 
راستای ساخت این بیمارستان اظهار کرد: همه قابلیت های درمانی، تخصصی 
لازم در ساخت بیمارستان لحاظ شده است و بسیار مجهز و دارای امکانات 
بالایی است و بیمارستان ولی عصر)عج( شهرستان کازرون که تنها بیمارستان 
فعال کازرون است، در مقایسه با این بیمارستان مانند یک درمانگاه است و 
چرا باید مدت هاست به لحاظ فیزیکی اتمام شده، اما مسئولان برای راه اندازی 
با حضور جمعی از خیرین شهرستان  اقدام نمی کنند. در این جلسه که  آن 
حاضر  جمع  بود  شده  تشکیل  واحد  کنفرانس  سالن  در  فرماندار  معاون  و 
کرده  استقبال  خیریه  صندوق  ایجاد  درباره  نفر  محسن  دکتر  پیشنهاد  از 
علی)ع(  امام  خیریه  صندوق  با  همکاری  برای  خود  آمادگی  اعلام  با  و 
خواهان کمک های دولت؛ دانشگاه علوم پزشکی و مساعدت بانک ملی در 
راستای رفع مشکلات مالی و تجهیز و راه اندازی این بیمارستان که یکی از 

بزرگ ترین پروژه درمانی و عام المنفعه شهرستان است شدند.

امامجمعهکازرون:

شایعه پراکنی درباره کازرون پایان یابد

معاونعلومپزشکیدانشگاهآزاداسلامیمطرحکرد؛

ایجاد صندوق خیریه در راستای اتمام بیمارستان امام علی)ع( واحد کازرون
 96 بیمارستان  گفت:  اسلامی  آزاد  دانشگاه  پزشکی  علوم  معاون 
تختخوابی امام علی)ع( دانشگاه آزاد اسلامی کازرون که مدتی است 
نصب  و  خریداری  از  پس  است،  رسیده  پایان  به  آن  ساخت  مراحل 

تجهیزات آن، در سال 97 به بهره برداری می رسد.
حضور  با  که  نشستی  در  پنجشنبه  روز  محسن نفر،  ایرنا  گزارش  به 
مسئولان دانشگاه آزاد اسلامی کازرون برگزار شد، افزود: بهره برداری 
از این بیمارستان افزون بر اینکه نیاز آموزشی دانشجویان رشته پزشکی 
خدمات  نیازهای  از  بخشی  پاسخگوی  می کند،  تأمین  را  دانشگاه  این 

درمانی مردم این شهرستان و شهرستان های همجوار خواهد بود.
وی بیان کرد: با توجه به مزایای راه اندازی این بیمارستان، می کوشیم 
این مرکز  و  را هر چه زودتر حل کنیم  تجهیزات آن  مشکل خرید 

درمانی قبل از پایان سال 97 به بهره برداری برسد.
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی کازرون هم در این نشست، گفت: عملیات 
اسلامی  آزاد  دانشگاه  علی)ع(  امام  تختخوابی   96 بیمارستان  ساخت 
کازرون در سال 88 در زمینی به مساحت 11و نیم هکتار آغاز شد و 
در سال 96 با صرف 500 میلیارد ریال به اتمام رسید و هم اینک منتظر 

خرید و نصب تجهیزات آن هستیم.
بخش های  دارای  بیمارستان  این  داشت:  اظهار  الوانی  جماالدین 
بخش  سی تی اسکن،  اورژانس،  فیزیولوژی،  و  تخصصی  کلنیک های 
زنان و زایمان، کودکان، بخش مراقبت های ویژه )CCU( و همچنین 

بخش های متمرکز آموزشی است. 
در این نشست که جمعی از خیران حضور داشتند، قول مساعد دادند که 
پس از راه اندازی این بیمارستان در حد توان در زمینه های مختلف از 

این مرکز درمانی پشتیبانی مالی کنند.


